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Informacje o działalności  

Urzędu Miasta i Gminy Kórnik 

w języku łatwym do czytania 

(ETR - Easy To Read) 

 

 

Podstawowe informacje o Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik. 

 

Budynek Urzędu Miasta i Gminy Kórnik 

jest przy placu Niepodległości 1. 

 

 

Godziny otwarcia: 

 poniedziałek od 08.00 do 17.00  

 wtorek, środa, czwartek, piątek: 

 od 07.30 do 15.30 
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Urząd to miejsce, 

 w którym pracuje Burmistrz i urzędnicy. 

Burmistrz jest kierownikiem urzędu.  

Burmistrzem Miasta i Gminy Kórnik  

jest Przemysław Pacholski. 

 

Burmistrzowi w pracy pomaga:  dwóch Zastępców, Sekretarz, Skarbnik 

 oraz pozostali pracownicy. 

 

Przykłady zadań Urzędu Miasta i Gminy Kórnik. 

W urzędzie możesz się zameldować,  

wyrobić nowy dowód osobisty, 

 zgłosić prowadzenie własnej firmy. 

 

 

W urzędzie możesz złożyć deklarację śmieciową  

oraz poprosić o zgodę na wycinkę drzew. 
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W urzędzie możesz dostać akt urodzenia,  

małżeństwa lub zgonu. 

 

 

 

W urzędzie możesz wziąć ślub cywilny.  

 

 

 

 

Pracownicy urzędu pobierają podatki  

od mieszkańców oraz pomagają  

przedsiębiorcom z terenu gminy. 

 

 

Urząd zajmuje się też: oświetleniem, zielenią,  

drogami, chodnikami, ścieżkami rowerowymi,  

 oraz ich naprawą. 
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W urzędzie podejmuje się decyzje,  

 jakie budynki należy wybudować.  

Pracownicy urzędu planują, 

 jak ma wyglądać przestrzeń wokół nas. 

 

 

W urzędzie można ubiegać się o zwrot 

pieniędzy za dowóz dzieci  

z niepełnosprawnościami do szkół. 

 

 

 

Pracownikami urzędu są też strażnicy miejscy,  

którzy pilnują spokoju i porządku w gminie. 
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Aby załatwić sprawy w urzędzie możesz: 

 

napisać pismo i wysłać na adres:  

 Urząd Miasta i Gminy Kórnik, 

 pl. Niepodległości 1, 

 62- 035 Kórnik 

 

 

Przynieść pismo do urzędu i zostawić  

 je w Kancelarii ogólnej.  

 

 

 

 

Przyjść do urzędu i spotkać się z pracownikiem. 
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Napisać pismo i wysłać je za pomocą  

platformy e-PUAP lub napisać wiadomość  

i wysłać ją na adres e-mailowy:  

kornik@kornik.pl 

 

 

Zadzwonić pod numer:  61 8 170 411 

 

 

 

 

Wysłać fax: 61 81 70 475 

 

 

 

. 

mailto:kornik@kornik.pl

